
Temat: Spółgłoski twarde i miękkie. 

Dzień dobry, wspaniała wiadomość dzisiaj – ostatnia klasyfikacja głosek!  

1. Otwórz zeszyt i zrób notatkę o takiej treści (możesz wydrukować i wkleić). Czytaj 

uważnie ze zrozumieniem. 

 

Spółgłoski dzielimy na: 

Miękkie – kiedy je wymawiamy, środkowa część języka unosi się ku podniebieniu, 

np. bi, ć, ci, di, dź, dzi, fi, gi, ń, ś 

 

 

 

 

 

Twarde – podczas ich wymawiania środkowa część języka nie zbliża się do 

podniebienia, np. b, c, d, dz, f, k, n… 

 

2. Kliknij na poniższy link i dokładnie przeanalizuj całą lekcję. Wykonaj ćwiczenia on-

line: 2, 4, 5 i 7. Ćwiczenie 5 przepisz do zeszytu.  

https://epodreczniki.pl/a/miekka-czy-twarda/D15E0DYdU 

Pozdrawiam! 

 

 

 

Miękkość może być oznaczona 

kreską nad literą 

Miękkość może być oznaczona 

za pomocą litery „i” 

https://epodreczniki.pl/a/miekka-czy-twarda/D15E0DYdU

